
Душанка Мајкић 

Питања постављена предсједавајућем Савјета министара БиХ: 

1. “Зашто Савјет министара не реализује препоруке ревизије које се сваке године 

наводе у извјештајима о ревизији финансијског пословања институција БиХ?  

2. Зашто се Савјет министара оглушује о многобројне закључке оба дома 

Парламентарне скупштине БиХ на поправљању стању у управљању, трошењу и 

располагању јавним новцем? 

3. Када ће Савјет министара почети са разматрањем и поступањем по негативним 

ревизорским извјештајима и извјештајима са резервом финансијског пословања 

институција БиХ које је утврдила Канцеларија за ревизију институција БиХ? 

4. Шта ће Савјет министара урадити на отклањању недостатака из Извјештаја о 

ревизији Извјештаја о извршењу Буџета институција БиХ за 2011. годину који је 

добио негативно мишљење ревизије?” 
 


